
Information utom stämma 2020 
Utöver medföljande underlag för stämmopunkterna kan styrelsen meddela: 

- att löpande kontakter med Jordbruksverket för beslut och delutbetalningar av stöd 

fungerar bra 

- att slutbesiktning av föreningens fibernät ännu inte hållits 

- att slutbetalning för entreprenaden inte gjorts, då detta är avhängigt slutbesiktning 

- att slutredovisning till Jordbruksverket inte gjorts, då detta är avhängigt slutbetalning för 

entreprenaden och utestående kostnader gentemot t ex Lantmäteriet 

- att etableringskostnader för föreningens fibernät håller budget 

- att bidrag från Sparbanksstiftelsen har kommit föreningen tillhanda 

- att ingen ytterligare medlemsdebitering kommer att ske för fiberanslutning 

- att föreningens ekonomi fortsatt är god 

 

Styrelsen hoppas kunna hålla medlemsmöte under första kvartalet 2021 för att kunna ge mer 

information efter genomförd slutbesiktning och annan projekthantering. 

 


